



Para New Brunswick
Sport & Recreation

Para Nouveau-Brunswick
Sport et loisirs

You're invited to a Para NB Experience! Sports Day in Canada!



What: Be part of the Para NB Experience! Participate in a variety of interactive sport stations and mini clinics, try equipment and learn more about parallel sport and recreation activities including: sledge hockey, wheelchair rugby, curling and boccia!

When & Where: Saturday, November 29, 2014, 1pm - 4pm. École Secondaire Népisiguit, school gym. 915 St-Anne Street, Bathurst, NB. Gym entrance is located at the back of the school.

Who: People interested in getting involved as a participant, coach, volunteer, official or guide. Parallel sport and recreation is for everyone! Discover all the exciting opportunities!

How: To register and/or book accessible transportation from your region, contact **Courtenay Brennan**, Manager, Para NB. Courtenay.Brennan@paranb.ca 1.866.462.9555. The Para NB Experience is free of charge!

Schedule of mini-clinics

	Court 1	Court 2	Court 3	Court 4
1 pm	Boccia	Sledge hockey	Handcycling	Biathlon intro
2 pm	Para-badminton	Table tennis	Goalball	Wheelchair rugby
3 pm	Curling	Para-athletics	Wheelchair fencing	Wheelchair basketball
All day	Interactive sport stations – Visit each sport, get program information and try equipment!			

Para NB - Sport & Recreation is a partnership of:



Event Sponsors

Silver



Bronze



Friend



With funding support from



Get Involved!

Contact Para NB

ParaNBSportRecreation

@ParaNBSportRec

#ParaNBExperience

www.paranb.ca



Para New Brunswick Sport & Recreation | Para Nouveau-Brunswick Sport et loisirs



Para New Brunswick
Sport & Recreation

Para Nouveau-Brunswick
Sport et loisirs

Venez vivre L'Expérience Para NB! La Journée du sport!



Festival : Prenez part à l'Expérience Para NB! Rendez-vous aux différentes stations interactives, assistez aux courts ateliers d'information, essayez l'équipement et apprenez-en davantage sur certains parasports comme le hockey sur luge, le rugby en fauteuil roulant, le curling et la boccia!

Date et lieu : De 13 h à 16 h le samedi 29 novembre 2014, au gymnase principal de l'école secondaire Népisiguit, située au 915, rue Ste-Anne, à Bathurst (N.-B). L'entrée du gymnase est situé à l'arrière de l'école .

Participants : Toute personne qui aimerait participer à une activité de parasports ou loisirs, que ce soit comme athlète, entraîneur, bénévole, officiel ou guide. Les sports et loisirs parallèles sont pour tout le monde! Venez découvrir une foule d'activités passionnantes!

Inscription : Pour vous inscrire et/ou réserver un moyen de transport accessible à partir de votre région, veuillez communiquer avec Courtenay Brennan, gestionnaire, Para NB, au 1.866.462.9555 ou à Courtenay.Brennan@paranb.ca. L'Expérience Para NB est gratuit!

Ateliers d'information				
	Terrain 1	Terrain 2	Terrain 3	Terrain 4
13 h	Boccia	Hockey sur luge	Vélo à main	Biathlon introduction
14 h	Para-badminton	Tennis de table	Goalball	Rugby en fauteuil roulant
15 h	Curling	Para-athlétisme	Escrime en fauteuil roulant	Basketball en fauteuil roulant
Toute la journée	Stations interactives—Visitez chaque station interactive, obtenez de l'information sur les programmes et essayez l'équipement!			

Para NB - Sport & loisirs est un partenariat entre les organismes suivants :



Commanditaires argent

Commanditaires de l'événement

Commanditaires partisan



Commanditaires bronze



En partenariat avec



Participez!

Communiquez avec Para NB



#ParaNBExperience

www.paranb.ca



Para New Brunswick Sport & Recreation | Para Nouveau-Brunswick Sport et loisirs